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Nieuwegein, 6 februari 2014 
 
Betreft: problematiek één bankrekeningnummer toeslagen 
 
 
 
 
 
 
 
 
Geachte heer Wiebes, 
 
Allereerst feliciteren wij u van harte met uw benoeming tot staatssecretaris van Financiën. De NBA, 
NOAB en SRA, drie organisaties die vertegenwoordigd zijn in het beconoverleg (overleg Belastingdienst 
en financiële dienstverleners), kijken erg uit naar een constructieve samenwerking zodat we gezamenlijk 
kunnen komen tot een soepel werkende keten van toeslagen en belastingheffing en –betaling.  
 
In dat kader leggen we graag volgend nijpend probleem bij u voor, zoals ook de Nationale Ombudsman al 
eerder deed. Vanwege de doelstelling fraudebestrijding is destijds een politieke keuze gemaakt en de 
maatregel ingevoerd dat de Belastingdienst per 1 december 2013 alleen nog maar 
bankrekeningnummers accepteert die op name staan van degenen die recht hebben op uitbetaling van 
toeslagen en belastingteruggaven. 
 
Dit systeem van één bankrekeningnummer werkt niet, laat de praktijk van alledag zien. We geven enkele 
voorbeelden. Door de ontkoppeling van sofinummer en bankrekeningnummer lopen scheidende 
echtparen toeslagen mis. Ouders die de ziektekostenverzekering van hun studerend kind betalen, 
ontvangen geen zorgtoeslag meer; hun studerend kind zal in actie moeten komen om de toeslag aan hun 
eigen bankrekening te laten koppelen. Kinderopvanginstellingen zijn alleen met een 
accountantsverklaring in staat om de kinderopvangtoeslag rechtstreeks te kunnen ontvangen, zonder 
daarbij overigens aansprakelijk voor te kunnen worden gesteld. En dan hebben we de problematiek rond 
de toeslagen uit het laatste debat in de Tweede Kamer nog niet benoemd. 
 
We doen als beconorganisaties daarom een beroep op u als vertegenwoordiger van het kabinetsbeleid 
om het proces rond het één bankrekeningnummer en de toeslagen voorlopig stop te zetten. Deze op zich 
goed bedoelde maatregel belast naast de uitvoeringsorganisatie van de Belastingdienst de hele keten, en 
kent teveel ongewenste neveneffecten. Het primaire proces bij de Belastingdienst kent al genoeg 
uitdagingen en behoeft meer focus. Ook de druk bij de BelTel zal daarmee worden weggenomen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
NBA, NOAB en SRA verzoeken u daarom de maatregel opnieuw te overwegen. Desgewenst denken wij 
als becons graag met u en uw ambtenaren mee om te komen tot andere oplossingen, die dezelfde 

Nieuwegein, 6 februari 2014 
 
 
Referentie : SD/FISc/060214 
Onderwerp : Problematiek één bankrekeningnummer Toeslagen 

 

 

Geachte heer Wiebes, 

Allereerst feliciteren wij u van harte met uw benoeming tot staatssecretaris van Financiën. De NBA, 
NOAB en SRA, drie organisaties die vertegenwoordigd zijn in het beconoverleg (overleg Belastingdienst 
en financiële dienstverleners), kijken erg uit naar een constructieve samenwerking zodat we gezamenlijk 
kunnen komen tot een soepel werkende keten van toeslagen en belastingheffing en –betaling.  
 
In dat kader leggen we graag volgend nijpend probleem bij u voor, zoals ook de Nationale Ombudsman al 
eerder deed. Vanwege de doelstelling fraudebestrijding is destijds een politieke keuze gemaakt en de 
maatregel ingevoerd dat de Belastingdienst per 1 december 2013 alleen nog maar 
bankrekeningnummers accepteert die op naam staan van degenen die recht hebben op uitbetaling van 
toeslagen en belastingteruggaven. 
 
Dit systeem van één bankrekeningnummer werkt niet, laat de praktijk van alledag zien. We geven enkele 
voorbeelden. Door de ontkoppeling van sofinummer en bankrekeningnummer lopen scheidende 
echtparen toeslagen mis. Ouders die de ziektekostenverzekering van hun studerend kind betalen, 
ontvangen geen zorgtoeslag meer; hun studerend kind zal in actie moeten komen om de toeslag aan de 
eigen bankrekening te laten koppelen. Kinderopvanginstellingen zijn alleen met een 
accountantsverklaring in staat om de kinderopvangtoeslag rechtstreeks te kunnen ontvangen, zodat zij 
daarvoor niet aansprakelijk kunnen worden gesteld. En dan hebben we de problematiek rond de 
toeslagen uit het laatste debat in de Tweede Kamer nog niet benoemd. 
 
We doen als beconorganisaties daarom een beroep op u als vertegenwoordiger van het kabinetsbeleid 
om het proces rond het één bankrekeningnummer en de toeslagen voorlopig stop te zetten. Deze op zich 
goed bedoelde maatregel belast naast de uitvoeringsorganisatie van de Belastingdienst de hele keten, en 
kent teveel ongewenste neveneffecten. Het primaire proces bij de Belastingdienst kent al genoeg 
uitdagingen en behoeft meer focus. Ook de druk bij de BelTel zal daarmee worden weggenomen. 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
 
 
 
 
 
 
NBA, NOAB en SRA verzoeken u daarom de maatregel opnieuw te overwegen. Desgewenst denken wij 
als becons graag met u en uw ambtenaren mee om te komen tot andere oplossingen, die dezelfde 
doelstelling kunnen verwezenlijken. 
 
 
 
Hoogachtend, 
i/o 
 
 
 
 
Namens 
 

 
Nederlandse Beroepsorganisatie van Accountants (NBA) 
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CC mr. G.H. Blankestijn, directeur Belastingdienst Toeslagen 


